
Hals Boligforening 

Referat fra bestyrelsesmøde 18. juni 2014 

Fremmødte: Karin, Niels, Torben, Marianne, Ole og Majbritt. Svend fra SH. 

Afbud: Inge og Maria 

Ikke mødt: Ruth 

 

1. Godkendelse af  

 

Referat fra 7. april godkendt. 

 

2. Meddelelser fra 

formanden 

Der har været 2 fraflytninger. 

Opfølgning på besigtigelsesrunde: Orientering om skrivelse 

sendt til beboer vedr. hækkens højde 

Der er kommet sand i sandkassserne. 

Skilt med hastighedsanvisning er kommet op. 

Budgettet underskrevet. 

Indkaldelse til afdelingsmødet: Ole, Majbritt og Torben er på 

valg. Alle er villige til genvalg. 

 

 

3. Orientering fra 

møder 

Referat fra repræsentantskabsmøde omdelt. 

 

 

 

4. Nyt fra afdelingerne Taget på Gl. Skansevej skiftes, men da et gammelt lån 

udløber og der dækkes fra ”henlæggelser” vil det ikke 

medføre huslejestigning. Udgiften er 1 mio kr. for 6 huse. 

Beboerne på Gl. Skansevej vil blive indkaldt til møde. 

Garagebyggeriet, der blev godkendt på afdelingsmødet er 

afsluttet og til fulde efter anvisninger. 

 

 

5. Aktiviteter Intet. 

 

6. Bøgevej 24 

 

 

 

 

 

 

 

 

7. Eventuelt 

 

8. Næste møde: 

Der er ikke enighed blandt bestyrelsens medlemmer om 

hvorvidt festlokalet skal nedlægges og ombygges til lejlighed 

eller renoveres og fortsat bestå som festlokale. 

Det betyder at der fremsættes forslag om bevarelse af lokalet, 

hvilket vil medføre en huslejestigning på 70 kr. pr. bolig. I så 

fald afdelingsmødet ikke bifalder dette, vil konsekvensen 

være at lokalet nedlægges, eller hvad der i øvrigt besluttes på 

afdelingsmødet. 

 

 

 

13. august kl. 19.00.  

 

  

Ref. Marianne 


